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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat over de verhoging van de postzegelprijs (ingezonden 
1 augustus 2018). 

Vraag 1
Hoe verklaart u dat de Autoriteit Consument en Markt (ACM) heeft besloten 
dat PostNL de postzegelprijs met 14,2% mag verhogen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een voor vele mensen essentiële dienst steeds minder 
betaalbaar en daarmee ontoegankelijk wordt? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het ontoelaatbaar is dat postzegels ieder jaar fors in 
prijs stijgen, terwijl de dienstverlening met flinke sprongen achteruit gaat, 
onder meer door het verwijderen van 9.000 brievenbussen?2 

Vraag 4
Hoe verhoudt de stijging van de kosten die burgers en kleine bedrijven 
maken voor gebruik van postdiensten zich tot de kosten die grote zakelijke 
klanten maken? 

Vraag 5
Vindt u het rechtvaardig dat PostNL bezuinigt op werknemers en de prijs van 
postzegels jaarlijks fors verhoogt, terwijl PostNL de afgelopen jaren miljoenen 
euro’s aan dividenden uitkeerde aan aandeelhouders? 

Vraag 6
Betrekt de ACM toegankelijkheid en betaalbaarheid van postdiensten bij de 
berekeningen en het besluit over de tariefaanpassingen? Zo nee, waarom 
niet? 

1 https://www.rtlnieuws.nl/geld-en-werk/postzegel-kan-volgend-jaar-11-cent-duurder-worden
2 https://nos.nl/artikel/2243089-kostenbesparende-operatie-brievenbus-weghalen-is-in-volle-

gang.html
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Vraag 7
Bent u bereid het toezicht op de prijs van postzegels over te nemen van de 
ACM om ervoor te zorgen dat de belangen van de gebruikers van postdien-
sten geborgd zijn bij de berekening van de postzegelprijs?
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